
PROTOKÓŁ Nr 39A/2021

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego
Rady Gminy Grunwald  odbytego w dniu 13 grudnia 2021 r. w Sali posiedzeń Urzędu  Gminy Grunwald 

Posiedzenie rozpoczęto godz. 1400 - zakończono godz.1455

Przewodniczył: Pan Adam Królikowski  – Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1).

Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Komisji  Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego   - Pan  Adam Królikowski -  dokonał
otwarcia posiedzenia komisji, stwierdziła prawomocność obrad oraz przedstawił  projekt porządku obrad.
Radni  uwag nie zgłosili.

Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad
wg. następującego wyszczególnienia:

1. Otwarcie - stwierdzenie  prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Omówienie projektu budżetu gminy na 2022 r.
4. Wolne wnioski i zapytania. 
5. Zamknięcie obrad.

3. Omówienie projektu budżetu gminy na 2022 r.  
Przewodniczący Komisji  - Pan Adam Królikowski - rozpoczął dyskusję na temat projektu budżetu. Omówiono 
punkty z pisma, które opracowano na posiedzeniu połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Kultury, Oświaty i Zdrowia 
w sprawie budżetu na rok 2022: 

1. brak dyskusji nad propozycjami do budżetu i wspólnego wypracowania listy zadań priorytetowych na 
kolejne lata – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym stwierdzeniem. 

2. zbyt duży deficyt i inwestycje finansowane z kredytów – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym 
stwierdzeniem. 

3. brak zgody na emisję obligacji na 10 mln i dalsze zadłużanie gminy(czeka nas modernizacja 
oczyszczalni ścieków która powinna być priorytetem)  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym 
stwierdzeniem. 

4. niczym nieuzasadniona wielkość dofinansowania dla GCSiR, wydatki na płace ponad 100 tys przy 
jednoczesnym braku osób zatrudnionych)  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym stwierdzeniem. 

5.włączona do dochodu opłata eksploatacyjna która po raz kolejny jest kwotą tylko na papierze i brak jej 
wyegzekwowania-  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym stwierdzeniem. 

6. po raz kolejny włożona inwestycja „Budowa targowiska w miejscowości Gierzwałd” która jest 
nieuzasadniona społecznie i gospodarczo, a kwota z wkładu własnego powinna iść na poprawę stanu 
wodociągów -  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym stwierdzeniem. 

7. Komisja rekomendują usunięcie z zadań inwestycyjnych inwestycji finansowanych
z kredytów i pożyczek:
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- Budowa sieci wodociągowej do Kolonii Kiersztanowo  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym 
stwierdzeniem. 

- Budowa sieci wodociągowej do miejscowości Lipowa Góra  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym 
stwierdzeniem. 

- Budowa drogi gminnej w miejscowości Mielno  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym stwierdzeniem. 

- Budowa targowiska w miejscowości Gierzwałd  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym stwierdzeniem. 

- Zaadaptowanie obiektu pod potrzeby świetlicy wiejskiej w miejscowości Stębark
(szukać dalej podmiotu świadczącego usługi medyczne)  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym 
stwierdzeniem. 

8. Przesunięcie finansowania zadań z kredytów na dochody własne j-s.t:   

- Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Frygnowo  – komisja jednogłośnie zgodziła 

się z tym stwierdzeniem. 

-  Modernizacja łazienek pod potrzeby osób niepełnosprawnych w Szkole Podstawowej w Szczepankowie - 
– komisja jednogłośnie zgodziła się z tym stwierdzeniem. 

9. Zmniejszenie dotacji dla GOK do kwoty 750 000 -  – komisja jednogłośnie zgodziła się z tym 
stwierdzeniem. 

Przewodniczący  Komisji  -  Pan  Adam  Królikowski  -   przewodniczący  stwierdził,  że  przygotuje  opinie  na
podstawie  pisma,   które  opracowano  na  posiedzeniu  połączonych  Komisji  Rewizyjnej  oraz  Kultury,  Oświaty
i Zdrowia w sprawie budżetu na rok 2022r oraz uwzględni głosowanie nad zgłoszonymi uwagami. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 
Radni uwag nie zgłosili. 

5. Zamknięcie obrad.
Przewodniczący Komisji  - Pan Adam Królikowski -  wobec zrealizowania porządku obrad zamknął  posiedzenie
Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady  Gminy odbytego w dniu 13 grudnia 2021r. 

Protokołowała    Przewodniczący Komisj i  Rewizyjnej

Iwona Mikołajczak Adam Królikowski
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